
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 14. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 855

Vil ministeren oplyse, hvor mange penge, der er afsat til forskning i, hvordan påkørsler af

rålam med landbrugsmaskiner kan undgås?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pia Kjærsgaard

(DF).

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2019-20
MOF Alm.del -  Spørgsmål 855

Offentligt


